



AN INVITATION TO ATTEND THE VIRTUAL WORKSHOP OF  
THE UAE REGULATION FOR PHOTOVOLTAIC ENERGY

**Subject:** VIRTUAL WORKSHOP FOR PHOTOVOLTAIC ENERGY

The Ministry of Industry and Advanced Technology (MOIAT), would like to invite all interested parties to attend the virtual industry workshop for the mandatory implementation of the UAE Cabinet Resolution No. (10) for the year 2020 regarding the Equipment for use in Renewable Energy Applications (PV Energy).

The virtual workshop will be conducted through Zoom platform on November 29 2020 from 9AM -11AM.

Kindly confirm your registration by sending your Name, Company Name, Designation, Email address and mobile number to [conformity@moiat.gov.ae](mailto:conformity@moiat.gov.ae) so we could send you the zoom link not later than November 26, 2020 at 12PM.

Your presence is highly expected and we hope to welcome you on this virtual workshop. For more information about the upcoming industry meeting please contact the Customer Happiness Center on the toll-free phone: (600565554), or by e-mail address:

[customer-care@moiat.gov.ae](mailto:customer-care@moiat.gov.ae)

With all respect and appreciation

دعوة لحضور ورشة العمل الافتراضية للنظام الإماراتي للرقابة على  
منتجات الطاقة الشمسية

الموضوع: ورشة عمل افتراضية للنظام الإماراتي للرقابة على منتجات  
الطاقة الشمسية

تود وزارة الصناعة والتكنولوجيا المتقدمة (MOIAT) دعوة جميع مصنعي  
وموردين منتجات الطاقة الشمسية لحضور ورشة عمل الصناعة  
الافتراضية للتنفيذ الإلزامي لقرار مجلس الوزراء رقم (10) لعام 2020  
بشأن النظام الإماراتي المذكور أعلاه.

ستعقد ورشة العمل الافتراضية من خلال منصة Zoom في 29 نوفمبر  
2020 من الساعة 9 صباحاً إلى 11 صباحاً.

يرجى تأكيد تسجيلكم عن طريق إرسال اسم المرشح واسم الشركة  
والمسمى الوظيفي وعنوان البريد الإلكتروني ورقم الهاتف المحمول إلى  
[conformity@moiat.gov.ae](mailto:conformity@moiat.gov.ae) حتى تتمكن من إرسال رابط الورشة في  
موعد أقصاه 26 نوفمبر 2020 على ألا يتجاوز الموعد الساعة 12 مساءً.

يسرنا حضوركم في هذه الورشة الافتراضية. وللمزيد من الاستفسارات  
والمعلومات يرجى الاتصال بمركز سعادة المتعاملين على الهاتف المجاني  
(600565554) أو عبر البريد الإلكتروني:  
[customer-care@moiat.gov.ae](mailto:customer-care@moiat.gov.ae)

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام ..